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Abstract (en)
To avoid the exceptionally complicated cross-sections of the metal profiles used thus far of a doorframe, the L-shaped basic configuration of the
metal profile (4) is extended rectilinearly into a T-profile cross-section. One half (wall half 5a) of the T-beam (5) is connected to the wall lining (17)
and delimits it on the doorleaf side. The other half (soffit half 5b) of the T-beam (5) is connected to the soffit lining (16) and bears on its underside a
wall strut (7). Perforations (10) for fastening the metal profile (4) to the masonry (8) are made in the @-shaped wall strut (7). <IMAGE>

Abstract (de)
Zur Vermeidung der äußerst komplizierten Querschnitte der bisher verwendeten Metallschienen eines Türrahmens wird die L-förmige
Grundkonfiguration der Metallschiene (4) gradlinig zu einem T-Profil-Querschnitt erweitert. Die eine Hälfte (Wandhälfte 5a) des T-Balkens (5)
ist mit der Wandbekleidung (17) verbunden und begrenzt die türblattseitig. Die andere Hälfe (Laibungshälfte 5b) des T-Balkens (5) ist mit dem
Laibungsfutter (16) verbunden und trägt an seiner Unterseite eine Wandstrebe (7). In die <IMAGE>-förmige Wandstrebe (7) sind Perforationen (10)
eingelassen zum Befestigen der Metallschiene (4) am Mauerwerk (8). <IMAGE>
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